
JUDETUL BACAU 
CONSILIUL LOCAL AL ORASULUI COMANESTI 

Proces-verbal 
incheiat astazi 27.09.2021 in sedinta extraordinard 

a Consiliului Local al orasului Comanesti 

Convocarea consilierilor s-a facut prin Dispozitia nr. 593/ 24.09.2021, fficandu-1i-se 
cunoscuta ordinea de zi prin adresa nr. 433373/24.09.2021. 

Se face prezenta. Sunt prezenti 19 consilieri. Domnii consilieri locali, Tiboi 
Claudiu, Balas Monica, Negrea Anca Elena, Tamba Viorel sunt prezenti prin intermediul 
online. Fiind intrunita majoritatea, lucrkile sedintei pot incepe. 

Se dä cuvantul d-lui. Presedinte de sedinta — Cozma Florin Ionut - pentru a da citire 
ordinei de zi. 

Dl. Presedinte de sedinta, Cozma Florin Ionut, dä citire ordinii de zi: 

1. Project de hotarare privind aprobarea arondarii cresei de stat Comanesti, situata pe 
strada Nufar, la Scoala Gimnaziala. „Liviu Rebreanu" Comanesti. 
Dna Secretar General Daniela Chirild:As don i sä fac o propunere la proiectul de 
hoffirare privind aprobarea arondarii cresei de stat Comanesti, situata pe strada Naar, 
la $coala Gimnazeala „Liviu Rebreanu" Comanesti - sä apara in hotarfire denumirea 
de "Cresa nr. 1", deoarece in protocolul de preluare- primire este mentionat -Cresa nr. 
1. 
D1 Primar: Este vorba de acreditarea creselor, jar dnä va ramane la noi cresa, va 
trebui sa parcurgem o procedura anevoioasa pentru a obtine acreditare. Daca o 
transferam catre inspectoratul scolar, este asimilata ca arondata $colii Gimnaziale 
Liviu Rebreanu Comanesti si se va acredita prin efectul legii. Daca aveti o alta 
propunere, vä ascult. 
Dna consilier local Sisca Maria Laura: Si de multi bani. 
D1 consilier local Laic Robert: va fi predata la cheie aceasta cresa, este renovata, 
modemizata, le revine sarcina de a o gestiona asa cum trebuie. 
D1 Primar: Am fficut eforturi foarte man i cu aceasta cresa, arata dezastruos. Am reusit 
sa o reabilitam. Beneficiaza de panouri solare, pompe geotermale i alte dotari. 

Materialele au fost la comisii. Dl. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu 
mai sunt discutii. Se supune la vot cu propunerea adusa de dna Secretar General Daniela 
Chirila! Se aproba in unanimitate. 

Dna consilier local Sisca Maria Laura: Eu vreau sä vä multumesc pentru increderea 
acordata, trebuie sä vad despre ce este vorba acolo, dar cred ca este cea mai bund 
solutie ca cresa sã fie arondata unei scoli. Procedura de acreditare este foarte 
costisitoare i dificilà, jar padä s-ar obtine acreditarea, ar trebui suportate toate 
cheltuielile din bugetul local, inclusiv salariile personalului. Prin efectul legii, 
ministerul va finanta cresa, asa cum finanteaza in prezent fiecare elev din scoala. 



Dl. Pre§edinte de sedinta: Daca nu mai sunt alte probleme, declar inchise lucrarile 
sedintei de astazi. 

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 

intocmit, 
insp. Tiurtiuca Elena 

Presedinte de sedinta, 
Consilier local 

Cozma Florin Ionut 

Secretar, 
jurist Daniela Chirilà 
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